
Genesis 6; Nephilim 1 of 6, Enoch 

Geneza 6; Nephilim 1 din 6, Enoh 

Bună ziua tuturor, 

Geneza 6, Nephilim, OZN-uri și altele asemenea este un subiect foarte popular în 

prezent și există multă confuzie și erori "acolo". 

Explicația scripturală și logică a adevărului va dura mai mult decât seria mea obișnuită 

de 2 până la 4 părți. Dar pentru ca fiecare segment să fie acum mai lung de 3 pagini 

pentru o lectură și o gândire mai ușoară, va dura 6 săptămâni. Sper ca subiectul să vă 

intereseze.  

Învățătura populară este.... 

...credința că a existat o a 2-a răzvrătire angelică în cer în timpul lui Noe; că îngerii au 

părăsit cerul pentru a se împerechea cu femei umane în zilele dinaintea potopului. De 

aici au apărut multe învățături false, printre care: Satana a conceput cu Eva, producând 

oameni de rasă mijlocie cu ochi de șopârlă care acum conduc lumea. Unii spun că 

Illuminati este alcătuită din acești oameni de rasă mijlocie și/sau că OZN-urile provin din 

această a doua rebeliune și multe altele.  

Această serie va separa realitatea de ficțiune și va aduce echilibru. După ce vă voi 

arăta erorile, vă voi arăta capitolul și versetul ce spune cu adevărat Scriptura.  

Mai mult decât atât, va oferi cititorilor logica și scripturile, cu o înțelegere sănătoasă și 

echilibrată a ceea ce se întâmpla cu adevărat în zilele dinaintea potopului lui Noe.  

Întotdeauna le spun oamenilor că nu este atât de important ca ei să fie de acord cu 

mine, ci mai degrabă să se gândească bine la ceea ce cred și de ce, și să fie capabili 

să explice de ce cred ceea ce cred. Cu alte cuvinte, dacă spuneți că credeți ceva, fiți 

capabili să susțineți cum ați ajuns la această credință și de ce. 

Zile de școală - rapoarte de carte, bibliografii 

Îmi amintesc de prima dată când, la școală, ni s-a cerut să scriem o lucrare la care să 

anexăm o bibliografie. O bibliografie este atunci când o persoană scrie o scrisoare sau 

o lucrare și citează pe altcineva pentru a-și susține punctul de vedere. Oricare ar fi fost 

sursa acelui citat era listată la sfârșitul raportului sau al lucrării. Vă mai amintiți acele 

zile?  

 

Practica de a cita surse externe, împrumutând un citat ici și colo, este veche de secole.  



De aceea, Matei 7: 29 notează ceea ce oamenii au observat de la Isus: "...El îi învăța ca 

unul care are autoritate, nu ca un cărturar". Cărturarii rareori își dădeau propriile opinii - 

Întotdeauna îi citau pe alții. Când i se punea o întrebare directă, un scrib răspundea: 

"Rabbi (așa și așa) spune...." (Încă mai puteți vedea acest lucru în articolele și cărțile 

evreiești de astăzi) 

 

Nu ar trebui să fie o surpriză atunci...  

În cele 66 de cărți ale Bibliei, autorii au citat deseori din alții, dacă acest lucru îi ajuta să 

își expună punctul de vedere. La fel cum, chiar și într-o ceartă, o soție ar putea să-i 

spună soțului ei, după ce i-a spus ce crede ea: "Până și mama ta este de acord cu 

mine..." (lol ) Ea citează o altă sursă pentru a-și întări punctul de vedere. Un șef poate 

confrunta un lucrător în legătură cu ceva, citând pe cineva din alt departament, folosind 

citatul acestuia pentru a-și susține punctul de vedere.  

În Luca 13: 32, Isus l-a numit pe Irod "vulpe vicleană", un termen folosit în mod obișnuit 

în acea vreme (chiar și printre romani) pentru a-l descrie pe Irod. Prin folosirea acestei 

descrieri comune a lui Irod, Isus își arăta acordul cu comentariile romanilor despre 

caracterul lui Irod. Dar El nu susținea pe nimeni, ci doar folosea termeni comuni pentru 

ca toți să poată înțelege.  

În Faptele Apostolilor 17:28, Pavel citează profeții greci: "În El trăim, ne mișcăm și 

suntem", ceea ce pentru greci însemna Apollo. Dar Pavel le-a spus că acest lucru era 

valabil și pentru Creator, care nu era Apollo - dar citea pe cineva familiar pentru ei 

pentru a face o afirmație. 

În Tit 1:12, Pavel îl citează pe profetul păgân Epimenede spunând că cretanii sunt 

întotdeauna mincinoși și leneși... iar în I Corinteni 15:33 îl citează pe Menandru 

(dramaturg grec) spunând: "Companiile rele corup bunele maniere". Pavel a apelat la 

surse exterioare și familiare pentru cititorii săi, pentru a-și întări mesajul adresat lor. 

 

Enoh și Iuda 

Există literalmente zeci de exemple în care autorii Bibliei îi citează pe alții pentru a-și 

susține punctul de vedere, la fel cum fac astăzi școlarii și adulții în lucrări și rapoarte.  

Dar faptul că folosesc un citat ici și colo nu înseamnă că autorii îl ridică pe acel alt autor 

la nivelul de Scriptură. Atunci când o persoană care scrie o teză sau un copil de școală 

scrie un raport, simpla citare a unei surse externe nu înseamnă că este de acord cu tot 

ceea ce a scris acea persoană - ei folosesc doar un singur rând sau paragraf care se 

potrivește nevoilor lor. 



Pavel a citat un profet păgân pentru că 1 lucru pe care acesta l-a spus a ajutat la 

demonstrarea punctului de vedere al lui Pavel, dar el nu sugera că acel profet era un 

profet al lui Dumnezeu. 

Enoh este citat în Iuda 1: 14-15, profețind că Domnul va veni cu mii de sfinți ai Săi 

pentru a face dreptate și a judeca pe toți. Citându-l pe Enoh nu înseamnă că Iuda ridica 

cartea lui Enoh la nivelul Scripturii - el doar folosea o mică parte din (cele 3 volume) 

pentru a-și expune punctul de vedere.  

 

Astăzi, există un curent de învățătură...  

...care ridică cartea lui Enoh la un nivel egal cu cel al Scripturii, justificând-o de obicei 

spunând că Iuda l-a citat pe Enoh și, de aici, construind o întreagă învățătură în jurul 

faptului că Enoh are dreptate și este corect în ceea ce privește o a doua rebeliune a 

îngerilor și altele asemenea. 

Oamenii care își construiesc sistemul lor de credință pe acel citat din cartea lui Enoh nu 

iau în considerare faptul că mulți autori au citat multe surse din afara Scripturii pentru a-

și expune punctele de vedere, nu ridică în niciun fel sursele lor la același nivel cu 

Scriptura. 

Cele 3 cărți ale lui Enoh nu sunt cărți vechi  

Cele 3 volume au fost scrise în 3 părți de autori necunoscuți între anii 300 î.Hr. și 100 

î.Hr. - cu aproximativ 100 de ani înainte de nașterea lui Iisus. Luați în considerare că în 

aproximativ 1400 î.Hr. Moise a scris de la Geneza până la Deuteronom. Asta înseamnă 

1.200 de ani +/- înainte ca cărțile lui Enoh să fie scrise de un popor necunoscut pe 

parcursul a aproximativ 200 de ani.  

Nu au fost scrise de Enoh. Gândiți-vă la acest fapt. Alții au compilat tradiția orală și 

povești despre ceea ce credeau că a spus sau a văzut Enoh și au numit-o după subiect, 

Enoh.  

 

De asemenea, luați în considerare 

Cărțile lui Enoh tocmai fuseseră scrise când rabinii compilau scrierile Vechiului 

Testament. Rabinii, care sunt mai înțelepți decât noi în ceea ce privește cine a scris ce 

și când, au decis, atunci când au compilat canonul Scripturii Vechiului Testament, că 

cartea lui Enoh nu era literatură inspirată.  



Luați în considerare acest lucru. Oameni care au trăit cu mult timp în urmă, mai aproape 

de autorii reali și care făceau parte din acea cultură, au stabilit că cărțile lui Enoh nu 

erau literatură inspirată. Asta este enorm.  

De ce oamenii de astăzi cred că știu mai multe despre ceea ce este o scriere 

inspirată decât cei care au compilat VT? 

Așadar, acesta este primul punct de logică - Enoh a fost citat de Iuda despre faptul că 

Domnul se va întoarce pentru a executa răzbunarea, ceea ce spun și alte versete din 

Biblia noastră.  

Dar doar citând pe cineva din afara Scripturii nu ridică acel citat la nivelul de Cuvânt al 

lui Dumnezeu. Și, cei aleși de Dumnezeu pentru a compila Vechiul Testament au 

respins Cartea lui Enoh, motiv pentru care ea nu se află în VT-ul nostru de astăzi.  

Ce ziceți de o a 2-a rebeliune a îngerilor?  

Aici reluăm subiectul săptămâna viitoare. Până atunci, 

binecuvântări, 

John Fenn 

www.cwowi.org și trimiteți-mi un e-mail la cwowi@aol.com 

 

Genesis 6, Nephilim 2 of 6; 2nd rebellion  

Geneza 6, Nephilim 2 din 6; a doua rebeliune?  

Bună ziua tuturor, 

Săptămâna trecută am analizat modul în care cărțile lui Enoh nu au fost considerate 

inspirate de Dumnezeu și, prin urmare, nu au fost incluse în Vechiul Testament. Ele au 

fost scrise în jurul perioadei în care a fost compilat Vechiul Testament, cu aproximativ 

100 de ani înainte de nașterea lui Iisus.  

Astăzi începem prin a ne gândi la posibilitatea unei a 2-a rebeliuni angelice în zilele lui 

Noe.  

O a 2-a rebeliune a îngerilor?  

Din moment ce îl respingem pe Enoh ca nefiind inspirat, fiind de acord cu rabinii care au 

compilat Vechiul Testament, ne uităm doar la Scriptură, ca sursă. Vedem că în 

Scriptură există o singură rebeliune angelică cu un singur lider al acelei rebeliuni 

menționat în Vechiul și Noul Testament.  
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Există 2 scripturi principale folosite de cei care cred că a existat o a doua rebeliune 

angelică, interpretând "fiii lui Dumnezeu au văzut că fiicele oamenilor erau frumoase..." 

ca însemnând că a existat o a doua rebeliune. Mai târziu, vă voi arăta că 'fiii lui 

Dumnezeu' nu erau îngeri, dar mai întâi să examinăm cele 2 pasaje folosite pentru a 

justifica credința într-o a 2-a răzvrătire.  

II Petru 2: 4-5. Contextul care începe în v1 este cel al profeților falși și soarta lor finală 

în iad. Apoi scrie: "Căci dacă Dumnezeu nu a cruțat pe îngerii care au păcătuit, ci i-a 

aruncat în iad și i-a dat în lanțuri de întuneric, ca să fie rezervați până la judecată. Și nu 

a cruțat lumea veche, ci l-a salvat pe Noe, propovăduitorul dreptății..." 

Unii ar citi acest lucru ca să creadă că Petru se referă la o răzvrătire angelică chiar 

înainte de Noe. Contextul acestui verset, dacă citiți versetele de dinainte și de după, 

arată că Petru face comparații între judecată și har, nu pune lucrurile într-o ordine 

cronologică a evenimentelor 

Dar țineți minte, pentru că Enoh a fost respins ca nefiind Scriptură, Petru nu avea 

această credință - el a fost învățat ce au fost cu adevărat fiii lui Dumnezeu - care nu a 

fost o a 2-a rebeliune angelică. Nu, Petru vorbea despre căderea lui Lucifer din cer, 1 și 

singura răzvrătire angelică. El a fost cel care a fost mustrat în Matei 16 pentru că a 

sugerat ca Isus să nu meargă la cruce; "Treci în spatele meu Satana...". Petru știa că 

Isus a fost ispitit de Satana înainte de a-și începe slujba, nu de Satana și de un al 2-lea 

lider din altă rebeliune angelică. 

Observați că îngerii au fost dați în lanțuri de întuneric.  

Dacă ar fi să fac lanțuri de hârtie, aș spune că ați fost legați de lanțuri de hârtie - hârtia 

este lanțul. Deci "lanțuri de întuneric" înseamnă să fii legat de întuneric, interzis pentru 

totdeauna să intri în lumina lui Dumnezeu, asta spune. 

Nu pot scăpa de lanțurile care reprezintă întunericul din împărăția lui Satana. Ei nu mai 

pot intra niciodată în lumina lui Dumnezeu. Se plimbă Satana ca un leu care răcnește, 

așa cum a scris Petru, da, dar pe tărâmul întunericului care sunt lanțurile lui - și el caută 

să-i tragă și pe alții în aceeași robie a întunericului. "(Tatăl) care ne-a izbăvit de sub 

autoritatea întunericului și ne-a transportat în împărăția Fiului Său drag." Col 1:13 

Al 2-lea pasaj este Iuda v6: "Și pe îngerii care nu și-au păstrat locul, ci și-au părăsit 

casa, i-a pus deoparte sub lanțurile întunericului, până la judecata din ziua cea mare." 

Iuda, fratele lui Isus*, este de acord cu Petru, îngerii care s-au răzvrătit sunt ținuți în 

întuneric, legați de întuneric, acesta fiind lanțurile lor, care îi limitează la acel tărâm. *Mt 

13:55 

În tot Vechiul Testament  



de la Iov la David, la Isaia 14: 12-15 care îl numește pe Lucifer pe nume, la Ezechiel 28: 

12-19 unde aflăm că Lucifer a fost la început un heruvim, una dintre ființele angelice cu 

mai multe aripi din jurul tronului, văzute în Apocalipsa 4 și în alte locuri, există 1 

rebeliune, 1 lider numit. Nu există niciodată vreun indiciu al unei a 2-a rebeliuni 

angelice. 

Isus a fost acolo pentru a asista la alungarea lui Lucifer din ceruri 

Gândiți-vă la acest lucru: În Luca 10:18, când cei 70 s-au întors atât de entuziasmați că 

pot scoate demoni folosind numele lui Isus, Isus le-a spus, în esență, să se calmeze, 

pentru că El a fost martor la alungarea lui Satan din cer, așa că se bucură că sunt 

cetățeni ai cerului, nu că pot scoate demoni. (Evident, El nu spunea că l-a văzut pe 

Satana căzând din cer în acea zi, ci afirma că El era preexistent și a fost martor la 

răzvrătirea și căderea lui Satana - Satana căzuse deja când i-a ispitit pe Adam și Eva). 

 

Isus nu a spus că l-a văzut pe Lucifer aruncat din cer și "Oh, da, am fost martor la a 

doua răzvrătire și în zilele lui Noe". 

Când Isaia 14: 13-14 vorbește despre cele 5 declarații "voi" ale lui Lucifer*, Isaia nu 

spune: "Și, de asemenea, conducătorul acelei a 2-a răzvrătiri din vremea lui Noe a spus 

și el...". Nu, doar Lucifer este numit. În Ezechiel 28:12-19, el menționează că a fost o 

dată heruvimul din fața tronului, care a fost înălțat pentru frumusețea și autoritatea sa, 

dar nu spune niciodată "și celălalt înger, de asemenea, care s-a răzvrătit în vremea lui 

Noe".  

(*Voi urca în ceruri, îmi voi înălța tronul deasupra îngerilor lui Dumnezeu, voi ședea în 

locul de stăpânire, mă voi înălța deasupra norilor, voi fi asemenea Celui Preaînalt.") 

Iar în Apocalipsa 12, când se vorbește despre războiul din ceruri, nu se menționează un 

al 2-lea război al îngerilor care Îl urăsc pe Dumnezeu, pe Israel și pe poporul lui 

Dumnezeu - doar unul singur, Satana. 

Concluzie - A existat o singură răzvrătire a îngerilor în ceruri, pentru că asta este tot 

ceea ce menționează Scriptura, iar declarațiile lui Iuda și Petru, care provin dintr-o 

educație și teologie care l-a respins pe Enoh ca nefiind inspirat la nivelul canonului 

Scripturii, au înțeles acest lucru.  

 

Vizită: Ce a spus Iisus despre îngeri și demoni... 

Ceea ce împărtășesc aici sunt, în parte, lucruri pe care le-am învățat în timpul vizitelor 

cu Domnul. Unul dintre lucrurile despre care L-am întrebat pe Domnul este dovada - 



pentru că am văzut mulți, mulți demoni (doar că nu vorbesc despre ei) și mult mai mulți 

îngeri. Demonii sunt foarte diferiți ca înfățișare de îngeri, și l-am întrebat pe Domnul 

dacă ceva din toate acestea are legătură cu (1) răzvrătirea. 

El m-a întrebat: "Când vezi demoni, cum arată?". I-am răspuns că sunt întotdeauna goi, 

indiferent cât de mari sunt, sunt întotdeauna goi, și mulți sunt ca niște indivizi micșorați, 

micșorați de păcat și întuneric ca o coajă a fostului sine.  

Cel mai apropiat lucru cu care îi pot compara în natură...  

... este o persoană care este mai în vârstă, și atât de obosită de lume încât pielea și 

chipul lor arată bătrân, obosit, ridat înainte de vreme, uzat. Aceasta este o infimă parte 

din felul în care arată demonii - toți arată urat și uzat de lume.  

 

Când am spus: "Ei sunt întotdeauna goi și uzați de lume", El a întrebat: "Și cum arată 

îngerii?". Iar eu am spus că sunt întotdeauna îmbrăcați în niște haine frumoase, robe, 

pantaloni largi peste care se poartă haine, diverse culori și decorațiuni, și așa mai 

departe. El a spus: "Îngerii, ca și oamenii, au avut liberul arbitru, iar cei care M-au ales 

pe Mine au fost pecetluiți cu haine de neprihănire, în timp ce îngerii care au căzut au 

fost dezbrăcați de toată neprihănirea. De aceea ei sunt goi și în aparență arată așa cum 

arată".  

Faptul că noi, în Duhul, suntem îmbrăcați în haine de neprihănire se vede în mai multe 

locuri. 

În Efeseni 5 se vorbește despre soț și soție ca fiind un tip al Domnului care vrea să ne 

prezinte Lui însuși "fără pată, fără rid sau cusur sau cusur" pe hainele noastre. 

Apocalipsa 6:11, 19: 8, 14 ne spune că veșmintele de in subțire curat și alb este 

neprihănirea sfinților. 

El a menționat în mod special Apocalipsa 3: 15-19...  

...și ceea ce a spus bisericii călduțe din Laodicia. Ei au spus că nu au nevoie de nimic, 

deoarece erau bogați și prosperi, dar El le-a spus că sunt goi din punct de vedere 

spiritual și i-a chemat să se pocăiască "ca să nu se arate rușinea goliciunii voastre" și i-

a sfătuit să se pocăiască și să primească hainele albe ale neprihănirii. El a folosit acele 

versete pentru a explica de ce demonii sunt goi și îngerii sunt îmbrăcați - și o învățătură 

mai amplă despre neprihănire care nu este relevantă pentru subiectul de astăzi.  

Notă laterală: Oamenii mă întreabă dacă s-ar putea ca peste 10.000 de ani sau cam 

așa ceva, să se răzvrătească și să se îndepărteze de Domnul, deși Îl iubesc pe Domnul 

acum - iar eu le explic că nu, suntem pecetluiți cu Duhul Sfânt și, mai ales, odată ce am 



primit trupuri glorificate, făcute din material ceresc, ceea ce înseamnă că nu mai există 

o natură păcătoasă, și fără Satana care să ne ispitească, după ce am făcut alegerea 

noastră, întreaga noastră ființă este 100% pentru Dumnezeu, fără capacitatea sau 

voința de a ne răzvrăti vreodată.  

Trupurile noastre glorificate, fiind făcute din material ceresc, nu pot, prin urmare, decât 

să tânjească după lucrurile lui Dumnezeu. În schimb, trupurile noastre pământești, fiind 

făcute din pământ, tânjesc după lucrurile pământului și ale tărâmului senzual, motiv 

pentru care oamenii se întreabă despre acest lucru. Dar noi am făcut alegerea noastră 

și am primit haine de neprihănire, la fel ca și îngerii care au rămas cu Dumnezeu în loc 

să meargă cu Lucifer. 

Săptămâna viitoare - de ce ar fi trebuit ca Dumnezeu să fie implicat într-o a 2-a 

rebeliune angelică pentru ca aceasta să se întâmple. Până atunci, binecuvântări, 

 

John Fenn 

www.cwowi.org și trimiteți-mi un e-mail la cwowi@aol.com 

 

Genesis 6; Nephilim; 3 of 6, God helping  

Geneza 6; Nephilim; 3 din 6, Dumnezeu ajută?  

Bună ziua tuturor, 

Săptămâna trecută am împărtășit despre cum îngerii au fost pecetluiți cu haine de 

neprihănire după ce Lucifer s-a răzvrătit, pecetluindu-le decizia - la fel cum și noi 

suntem pecetluiți după ce credem.  

Astăzi, miezul a ceea ce trebuie să depășească cineva dacă crede că a existat o a 2-a 

răzvrătire angelică în zilele lui Noe.  

 

Dacă a existat o răzvrătire în zilele lui Noe, iată ce trebuie să depășești 

Dacă lăsăm deoparte Scriptura și secolele de înțelegere iudaică și creștină că a existat 

doar 1 singură răzvrătire condusă de un heruvim pe nume Lucifer și luăm în 

considerare o a 2-a răzvrătire angelică în vremea lui Noe, cum s-ar face acest lucru?  

În primul rând, Dumnezeu ar trebui să creeze "partea potrivită a corpului" în 

corpurile lor angelice 

Isus a spus că în ceruri oamenii sunt "ca îngerii din ceruri" (Mt 22,30; Mc 12,25).  

http://www.cwowi.org/
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Actul sexual este din această lume naturală. Numai ființele fizice dintr-o lume fizică au 

nevoie de reproducere. Îngerii nu se împerechează, făcând copilași de înger în ceruri. 

Ei sunt ființe-spirit cu trupuri-spirit, așa că reproducerea nu este ceva pentru care sunt 

echipați. 

Pe pământ, Dumnezeu a poruncit tuturor plantelor și animalelor, inclusiv oamenilor, să 

se înmulțească și să umple pământul. În tărâmul spiritului nu există reproducere, nu 

există o planetă de umplut, așa că îngerii nu au "echipamentul" fizic pentru a face acest 

lucru. 

Pentru a avea o a doua rebeliune în care îngerii se împerechează cu femeile,  

Dumnezeu Însuși ar trebui să fie implicat în mod activ în rebeliune. Îngerilor nu le 

puteau "crește" pur și simplu organele genitale. Dincolo de asta, Dumnezeu este Sursa 

întregii vieți. Dumnezeu ar trebui să le dea "sămânța" în corpurile lor angelice pentru a 

putea concepe cu femei.  

Dacă crezi că "fiii lui Dumnezeu" au fost îngeri într-o a doua rebeliune, trebuie să-l faci 

pe Dumnezeu complice la rebeliune. Cu alte cuvinte, El ar fi trebuit să coopereze cu 

îngerii răzvrătiți, ajutându-i. El ar fi trebuit să le schimbe trupurile spirituale pentru a le 

da organe genitale și apoi să le dea sămânța necesară pentru a concepe cu o femeie 

umană. 

Următorul număr: Reproducerea între specii 

DACĂ Îl facem pe Dumnezeu parte din rebeliune, creând în acei îngeri rebeli organele 

genitale și apoi dându-le "sămânța" cu care să conceapă cu femei umane, avem 

problema împerecherii între specii. 

Geneza ne spune că Domnul a creat viața pe pământ pentru a crea "după felul ei". 

(Geneza 1: 11-12, 21-25). Și Dumnezeu își amintește că, atunci când a fost creată toată 

viața inferioară, a decis să facă ființe după felul Său - tu și eu.  

Totul după felul său: Pisicile se împerechează cu pisicile, câinii cu câinii, elefanții cu 

elefanții și așa mai departe. Nu vei vedea o pisică concepând cu un câine (ar fi asta un 

"dat" sau un "dantură"? lol). Nu veți vedea un elefant împerecheindu-se cu un rinocer și 

producând un urmaș. (Ar fi asta un "eliphino"? lol). 

Deci, încă o dată, Dumnezeu ar trebui să se implice  

Pentru a permite îngerilor, care sunt o clasă superioară de creație, să se împerecheze 

cu femei umane într-o concepție interspecii și producerea de copii hibrizi - (hibrizii sunt 

sterili) - asta susțin cei care cred că a existat o a doua rebeliune angelică.  



Pentru ca cineva să creadă astfel de lucruri, trebuie să ignore Psalmul 8: 4-6 care 

spune că omul a fost făcut puțin mai prejos decât îngerii. Noi suntem o ființă mai mică, 

deoarece nu suntem (încă) în tărâmul superior al Duhului lui Dumnezeu. Deci, din nou, 

Dumnezeu ar trebui să fie implicat, încălcând porunca Sa din Geneză, pentru a permite 

unui ordin superior al creației, îngerii, să se împerecheze cu o specie inferioară.  

Poate un cal să se împerecheze cu un ordin inferior de creație, cum ar fi un aligator? 

Poate o balenă să se împerecheze cu un ordin inferior de creație, cum ar fi o meduză? 

Atunci cum ar putea îngerii să conceapă între specii cu forme de viață inferioare 

(oameni), dacă Dumnezeu nu le-a dat părțile corpului, nu le-a dat "sămânța" și apoi a 

încălcat alte legi ale Sale permițând concepția între specii și între un ordin superior și 

unul inferior de specii? 

Gândiți-vă cât de mult sunt de o clasă superioară îngerii din ceruri. 

Îngerii au puterea, așa cum au fost autorizați de Tatăl, de a distruge orașe* sau armate 

întregi*. Ei apar în acest tărâm la voia Tatălui. *Genesa 19: 1-13, Isaia 37: 36) 

Ilie a rezistat 40 de zile cu puterea a 2 mese mici* oferite de înger, ceea ce arată că 

hrana din ceruri, fiind o formă superioară de creație, are o capacitate de a da viață și 

putere cu mult peste hrana pământească pentru trupurile pământești. *I Regi 19: 5-12 

Toate acestea înseamnă că Dumnezeu ar trebui să fie implicat personal într-o a 2-a 

rebeliune: Cum altfel ar fi putut ființe de o creație atât de superioară să primească 

organele genitale și sămânța cu care să conceapă specii încrucișate cu oameni umili, 

decât dacă Dumnezeu Tatăl le-ar fi dat capacitatea de a face acest lucru? (În timp ce a 

suspendat porunca Sa de creație conform căreia toate lucrurile produc numai după felul 

lor)  

 

Este bine documentat  

Când o ființă umană este concepută, oamenii de știință au observat o străfulgerare de 

lumină în acel moment. Biblia ne spune în Evrei 12:9, Zaharia 12:1 și în alte locuri că 

Dumnezeu este cel care furnizează spiritul atunci când o persoană este concepută.  

Deci, pentru ca un înger să primească "echipamentul" și apoi sămânța pentru a 

concepe cu femei umane într-o concepție interspecii, de la superior la inferior, 

Dumnezeu ar trebui să fie din nou implicat pentru a oferi viața în momentul concepției.  

Acest lucru nu s-ar putea întâmpla. El ar fi la fel de vinovat ca și ei în rebeliune. 

Îngerii au văzut că fiicele bărbaților erau "frumoase"?  



Să ne oprim și să ne gândim dacă credem că îngerii au privit pământul și au văzut că 

femeile oamenilor sunt frumoase.   

(Cuvântul ebraic 'towb' folosit aici este 'frumos', 'atrăgător pentru simțuri'. Este folosit în 

altă parte pentru a descrie parfumul bine mirositor și mâncarea bună la gust. Geneza 

41:5, Cântarea Cântărilor 1:3, etc.).  

Se presupune că îngerii se uitau la femeile frumoase...  

pe vremea lui Noe și au spus că vor să facă sex cu ele. În primul rând, este nevoie de 

carne omenească pentru a fi ispitit de pofte. Iacov 1: 13 spune că Dumnezeu nu se lasă 

ispitit și nu este încercat de rău. Unul dintre motive este că Tatăl nu are carne 

omenească prin care ar putea fi ispitit. Tatăl nu cunoaște foamea, somnul, nevoia de a 

se ușura și nici ce înseamnă să fii ispitit sexual - nu are carne pământească prin care să 

fie ispitit.  

Îngerii au și ei trupuri cerești/spirituale, deci cum ar putea fi ispitiți de tentații cu trupuri 

pământești? 

De aceea, Hristos a trebuit să devină o ființă umană.  

A trebuit să experimenteze ispita și să nu dea greș. El a trebuit să ia asupra Sa carne 

umană, ceea ce I-a permis să fie ispitit. Dacă ești în Duh, nu ești ispitit - trebuie să ai un 

trup pământesc pentru a fi ispitit. Gândiți-vă cum vedem acest lucru acum într-un mod 

mărunt - atunci când suntem în închinare și în prezența Lui, ați observat că toate 

ispitele, stresul, temerile și altele de acest fel din această lume nu sunt prezente? Noi 

experimentăm acest lucru în prezent pentru o clipă, dar îngerii trăiesc în acea pace, 

concentrarea asupra spiritualului - ei nu au trupuri pământești pentru a fi ispitiți de 

tentațiile pământești. 

Hmmm... pentru oamenii care cred că îngerii de atunci au văzut că femeile umane erau 

frumoase, nu sunt mult mai multe femei frumoase pe pământ acum, cu peste 8 miliarde 

de oameni în viață? Cele mai multe statistici pe care le-am văzut spun că estimează că 

populația lumii pe vremea lui Avraam era de aproximativ 5 milioane. Pe vremea lui Noe 

am crede că erau mult mai puțini decât atât.  

Deci...Dacă a existat o răzvrătire angelică din cauza frumuseții femeilor în vremea 

lui Noe  

de ce nu au mai existat multe alte rebeliuni angelice de atunci?  Sunt mult mai multe 

femei frumoase în viață acum și chiar și în secolele trecute, decât la Noe. Logica se 

prăbușește, nu-i așa? Dacă tu crezi că motivația rebeliunii angelice a fost frumusețea 

femeilor de pe Pământ, atunci de ce nu am avut mai multe rebeliuni angelice de atunci? 

Această teorie se destramă rapid, nu-i așa? 



Deci cum se face că unii cred că ființele angelice, superioare omului, dezvoltă simțurile 

naturale pe care le are o clasă inferioară a creației, oamenii, și ar apela la carnea lor, pe 

care ei nu o aveau? Putem crede că un câine sau o pisică sunt frumoase, dar nu ne 

excită în acest fel - așa că de ce am crede că astfel de ființe create mai presus de noi ar 

condescende la oamenii umili, să fie excitate cu simțuri cu care nu au fost create pentru 

a dori să facă sex cu ei? Acest lucru nu are sens.  

Săptămâna viitoare - cine erau "fiii lui Dumnezeu"?  

Până atunci, binecuvântări! 

John Fenn 

www.cwowi.org și trimiteți-mi un e-mail la cwowi@aol.com 

 

 

Genesis 6; Nephilim, 4 of 6, Who the sons of God Weekly Thoughts, 

Geneza 6; Nephilim, 4 din 6, Cine sunt fiii lui Dumnezeu 

Bună ziua tuturor, 

Săptămâna trecută am vorbit despre faptul că, dacă a existat o a doua răzvrătire 

îngerească în zilele lui Noe, Dumnezeu ar fi trebuit să fie implicat și să ajute la o a doua 

răzvrătire îngerească. Astăzi....care au fost "fiii lui Dumnezeu"?  

Chiar dacă a doua răzvrătire a avut loc   

Toți au murit în potopul lui Noe. Gândiți-vă la asta. Pentru cei care cred că îngerii au 

conceput cu femei umane; toți au murit în potop. Doar 8 au supraviețuit, Noe și soția sa, 

cei 3 fii și cele 3 nurori ale lor.  

Dar pentru a susține teoria lor despre acea a 2-a rebeliune angelică și pentru că există 

astăzi ființe hibride care supraviețuiesc, trebuie să respingem afirmația biblică că doar 

familia lui Noe a supraviețuit. Sunteți gata să mergeți împotriva lui Iisus și a restului 

Scripturii și a întregului Cuvânt și istorie a iudaismului?  

Contraargumentul este că ADN-ul lor a supraviețuit prin Noe - dar atunci trebuie să faci 

ca Noe și familia sa să ia parte la îngerii-femeie copii. Pentru ca ADN-ul lor să 

supraviețuiască potopului ar trebui să faci din familia lui Noe un produs al unei concepții 

înger/femeie. Iar asta nu se găsește nicăieri în Biblie. Deci, chiar dacă explici toate cele 

de mai sus, tot au murit cu toții în potop. (Mai târziu în această serie voi împărtăși 

despre "uriașii" din zilele lui David și altele asemenea). 

Deci, cine sunt fiii lui Dumnezeu? 

http://www.cwowi.org/
mailto:cwowi@aol.com


Moise și Iosua au scris Geneza până la Iosua și aveau un stil de scriere exclusiv 

"evreiesc". Stilul lor era de a împărtăși atât o perspectivă cerească, cât și o perspectivă 

pământească în același pasaj.  

Iosua a scris în mod natural/spiritual în Iosua 5: 13-15, când Israel era campat la Ierihon 

și se întreba cum vor cuceri orașul. El scrie că a văzut un om cu o sabie care stătea 

lângă el și l-a întrebat dacă este pentru ei sau împotriva lor. Bărbatul a răspuns: "Nu 

("nici una, nici alta", pentru că nu asta este ideea), dar sunt aici ca și căpitan al armatei 

Domnului". Se spune că Iosua a căzut cu fața la pământ și s-a închinat, iar omul i-a 

spus să-și scoată pantofii, căci se afla pe pământ sfânt. 

Acesta era punctul de vedere firesc.  

Omul era în mod clar Domnul, căpitanul armatelor Tatălui. Numai Domnul primește 

închinare și îi poruncește omului să-și scoată pantofii în prezența Sa. (Pantofii sunt 

făcuți de om și nici un om nu poate veni la Dumnezeu sau sta înaintea Lui pe baza 

vreunui efort propriu - de aceea oamenilor din VT li s-a poruncit să fie desculți în 

prezența lui Dumnezeu) 

Chiar versetele următoare confirmă faptul că Iosua vorbea cu Domnul, nu doar cu un 

om, căci El i-a spus cum să cucerească cetatea în Iosua 6:2-5, numindu-L "Domnul". 

Vedem astfel stilul de scriere de a enumera atât punctul de vedere natural, cât și cel 

spiritual. 

Moise a făcut acest lucru în Geneza 18 

În 18:1 se spune că Domnul s-a arătat lui Avraam. Apoi spune că, în timp ce Avraam 

stătea la ușa cortului, a văzut 3 bărbați care se îndreptau spre el, pe care i-a salutat și a 

pregătit o masă. Abia în v9 vedem partea spirituală a lucrurilor, când Domnul îi spune 

Sarei că în anul următor, pe vremea aceea, va avea un fiu. Imediat după această 

conversație, Domnul spune în sinea sa: "Să-i ascund lui Avraam ceea ce am să fac, 

văzând că va deveni o națiune mare și puternică... și că își va educa casa și copiii în 

căile Domnului?" 

Domnul dezvăluie apoi că a venit să distrugă Sodoma și celelalte orașe, iar ceilalți 2 

"bărbați" sunt văzuți pentru ceea ce sunt cu adevărat, îngeri trimiși să îl salveze pe Lot. 

Acest lucru este văzut în capitolul 19. Din nou, vedem atât partea naturală, în care cei 3 

păreau a fi simpli oameni care i-au permis lui Avraam să ucidă și să gătească un vițel și 

să pregătească o masă pentru ei, iar apoi se trece la partea spirituală pentru a vedea 

cine erau cu adevărat "oamenii" - Domnul și 2 îngeri.  

Pavel a folosit același stil  



Cred că acest lucru se vede cel mai clar în I Corinteni 3: 2 când se adresează 

corintenilor prinși în certuri și diviziuni, spunând "Căci voi sunteți încă carnali. Căci acolo 

unde există invidie, certuri și diviziuni între voi, nu sunteți voi carnali și nu trăiți ca niște 

oameni nenăscuți din nou (firești)?".  

 

Aici li se adresează ca fiind în Hristos, dar apoi le spune că trăiesc ca și cum nici măcar 

nu ar fi născuți din nou - omul natural. De-a lungul scrisorilor sale însă, el a comparat în 

mod regulat viața lor de dinainte cu cea de acum, menționând atât perspectiva naturală, 

cât și cea spirituală - cum ar fi Efeseni 4: 17-31. 

Înapoi la Moise și Geneza 

În Geneza 4:16-24 avem o listă a descendenților lui Cain. Aceasta ne spune că Cain s-

a mutat la est de Eden, în țara Nod, și și-a crescut familia. Acest pasaj include o parte 

dintre copiii și descendenții săi. Printre aceștia se numără un bărbat pe nume Lameh, 

care a recunoscut că a ucis un om, la fel ca și Cain. De asemenea, ne spune că Jubal 

era descendentul lui Cain, care a fost tatăl instrumentelor cu coarde și de vânt. Se 

menționează Tubal-Cain, care era priceput în forjarea aramelor și a fierului.  

La sfârșitul capitolului 4, versetele 25-26 afirmă următoarele: "Și Adam și-a cunoscut din 

nou soția și ea a avut un fiu pe care l-au numit Seth (înlocuitor). Căci ea a zis: 

"Dumnezeu mi-a dat un înlocuitor pentru Abel pe care l-a ucis Cain. Și lui Set i s-a 

născut un fiu pe care l-a numit Enos. Atunci oamenii au început să se numească "fiii lui 

Dumnezeu". 

Margina Bibliei KJV traduce acest lucru "atunci oamenii s-au numit pe ei înșiși cu 

numele lui Dumnezeu" (fiii lui Dumnezeu).  Comentariul lui Benson afirmă că a apărut 

o diferență tot mai mare între cei care umblau cu Dumnezeu și cei care nu. "Cei care se 

închinau lui Dumnezeu au început să se deosebească" prin închinarea la Dumnezeu și 

luarea de poziție pentru El.  

El afirmă:: "Cain și cei care au abandonat religia și au construit o cetate, au început să 

se declare pentru ireligie, numindu-se pe ei înșiși fii ai oamenilor. Cei care au aderat la 

Dumnezeu au început să declare pentru El și pentru închinarea Sa, numindu-se pe ei 

înșiși fiii lui Dumnezeu". 

Unele surse evreiești includ faptul că, pe măsură ce oamenii se înmulțeau, cunoașterea 

lui Dumnezeu scădea, iar oamenii au început să se închine stelelor și lucrurilor naturale. 

Înainte de acea vreme nu era nevoie ca nimeni să vorbească despre Dumnezeu pentru 

că toți știau, deoarece populația era foarte mică. 



Pe măsură ce omenirea se înmulțea a apărut nevoia ca cei care îl cunoșteau pe 

Dumnezeu să ia atitudine, iar aceștia au fost primii care s-au rugat în numele Lui și Lui, 

numindu-se fiii lui Dumnezeu. 

 

Nu ne identificăm noi astăzi ca fii ai lui Dumnezeu?  

Amintiți-vă de I Ioan 3:1-3: "Preaiubiților, acum suntem fiii lui Dumnezeu, dar încă nu s-a 

descoperit ce va fi ea, căci atunci Îl vom vedea așa cum este El și vom fi asemenea Lui. 

Oricine are această nădejde se curăță pe sine însuși..." Vezi și Romani 8: 14, 19; 

Galateni 3: 26, 4:6; Filipeni 2: 15 

Noi ne numim fiii lui Dumnezeu, copiii lui Dumnezeu, așa că nu ar trebui să fie greu de 

înțeles în acele zile când diferența dintre cei care nu umblau cu Dumnezeu și cei care 

umblau cu Dumnezeu a devenit foarte clară, ei făceau același lucru. Nu este oare ceea 

ce se întâmplă în zilele noastre, așa cum s-a întâmplat și în zilele lui Noe?  

2 familii pe pământ, și au continuat să facă copii. 

Geneza 5 detaliază descendenții lui Set, inclusiv Mahalaleel, al cărui nume înseamnă 

"lăudătorul lui Dumnezeu". De asemenea, sunt de remarcat Enoh, care nu a văzut 

moartea, ci a fost 'luat', Methusaleh, al cărui nume înseamnă 'La moartea lui vor veni 

apele', și Noe. Dacă faci calculele, vei descoperi că potopul a venit în același an în care 

a murit Matusalem, așa cum profețește numele său.  

După ce enumeră linia evlavioasă a fiilor lui Dumnezeu, textul continuă în 6:1: "Când 

oamenii au început să se înmulțească pe fața pământului și li se nășteau fiice, fiii lui 

Dumnezeu (urmașii lui Set) au văzut că fiicele oamenilor (urmașii lui Cain) erau 

frumoase..." 

Cain se mutase la est de Eden  

Pe măsură ce populația fiecărei familii creștea, era inevitabil ca într-o zi să se 

întâlnească una cu alta. Acesta este motivul pentru care Geneza 6:1 spune: "...când 

oamenii au început să se înmulțească pe fața pământului...". Aceasta stabilește 

contextul. Acea înmulțire a populației până în punctul în care cele două familii s-au 

întâlnit, stabilește scena.  

Și astăzi există doar două familii pe pământ. Ori ai fost transferat din împărăția 

întunericului în împărăția Fiului Tatălui, ori nu ai fost. "Înainte de vreme erați întuneric, 

acum sunteți lumină". Coloseni 1: 13, Efeseni 5: 8-9 

La fel a fost și în zilele lui Noe și, pe măsură ce fiii lui Dumnezeu au început să se 

căsătorească cu fiicele oamenilor - familia nelegiuită a lui Cain -, cunoașterea lui 



Dumnezeu a început să dispară din viața omenirii. Dumnezeu era pe cale să se afle pe 

dinafară, privindu-și creația.  

 

Săptămâna viitoare - cum rămâne cu nefilimii, acei oameni puternici din vechime? 

Până atunci, binecuvântări, 

 

John Fenn 

www.cwowi.org și trimiteți-mi un e-mail la cwowi@aol.com 

 

 

Genesis 6; Nephilim, 5 of 6, Who were they, DNA, etc.  

Geneza 6; Nephilim, 5 din 6, Cine erau ei, ADN, etc.  

Bună ziua tuturor, 

 

Astăzi ne vom uita la "oamenii puternici" și vom lua în considerare ADN-ul... 

Geneza 6:2 spune că fiii lui Dumnezeu au luat de soții fiice de oameni  

Imediat în v3, Dumnezeu spune: "Duhul Meu nu va umbla întotdeauna în căile 

oamenilor, pentru că este doar carne; totuși zilele lui vor fi de 120 de ani".  

Până în acest punct, Dumnezeu Însuși a acționat ca "arbitru" în mod direct, cu crime 

capitale. Vedem acest lucru prin implicarea Sa în cazul lui Cain și al lui Lameh, care a 

ucis și el un om (4: 23-24). După ce Noe a ieșit din Arcă, Domnul i-a delegat omului 3 

lucruri ca fiind responsabilitatea sa din acel moment: Crima și pedeapsa, dieta - 

permițându-i să mănânce carne pentru prima dată* și reproducerea.  

*Genesa 9: 1-7. Geneza 1: 29-30 afirmă că omul și animalele au fost vegetarieni la 

început, iar la asta vom reveni - lupul care se culcă alături de miel, leul care mănâncă 

paie ca boul etc. - Isaia 11: 6-7; 65: 25.  

Unii înțeleg cei 120 de ani ca fiind un plafon al duratei de viață a omului  

Alții înțeleg că este o numărătoare inversă până la potop. Asta înseamnă că tot timpul 

dintre linia evlavioasă a lui Set, care s-a identificat ca fiind copiii lui Dumnezeu, și luarea 

de soții dintre fiicele oamenilor, nu a fost mai mult de 120 de ani. 

Oameni de renume? Oameni puternici din vechime? 

http://www.cwowi.org/
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Geneza 6:4 spune: "Erau uriași pe pământ în zilele acelea și după aceea, când fiii lui 

Dumnezeu au avut copii cu fiicele oamenilor. Aceștia erau viteji din vechime, oameni de 

renume". Cuvântul "este folosit doar de 3 ori în Biblie. Aici, și de două ori în Numeri 13: 

33. De fiecare dată se referă la oameni, uriași, violenți, tirani, războinici nelegiuiți.  

 

Nu este un compliment să-i numești "oameni de renume, viteji din vechime". Aceeași 

formulare este folosită pentru Nimrod în 10: 9, care îl numește 'vânător puternic înaintea 

Domnului', ceea ce este o traducere nefericită în versiunea King James. "...un vânător 

puternic de oameni în fața Domnului" sau "în ciuda făcută în fața Domnului" este mai 

aproape de sens.  

Deuteronomul 3: 11 ne spune că regele Og din Basan era "din rămășița uriașilor". 

Cuvântul folosit pentru "uriaș" aici și peste tot unde mai vezi cuvântul "uriaș", în afară de 

Geneza 6:4 și Numeri 13:22, este "rephaim", nu "nefilim". 

Așadar, nu putem face legătura între Goliat și Og și uriașii din vremea lui Noe. Iar II 

Samuel 21:20 ne spune că fiul lui Goliat, care era și el un uriaș, avea 6 degete de la 

mâini și de la picioare pentru un total de 24 - un exemplu de eroare genetică.  

Vedem deci că codul genetic era în omenire, chiar și în ADN-ul lui Noe, pentru 

gigantism, la fel ca și pentru nanism - ambele sunt întâlnite astăzi. Cei 8 din familia sa 

au fost singurii care au supraviețuit potopului, dar genetica lor conținea suficientă viață 

pentru a vedea toată varietatea tuturor oamenilor și a tuturor raselor care au trăit de 

atunci. Așadar, gena recesivă a gigantismului și, de asemenea, erorile genetice sau 

cromozomiale pe care le vedem atunci și acum, se aflau în genele familiei lui Noe.  

Nimrod a adunat oameni cu scopul expres de a face război, deși știa mai bine. A făcut-o 

din răutate, vânând oameni care au fost creați după chipul lui Dumnezeu. Acești 

"oameni puternici și renumiți" erau răi, iar declarația despre natura lor violentă și 

neevlavioasă și despre răspândirea violenței și a războiului.  

Erau oameni care acționau din răutate și ură împotriva lui Dumnezeu și a altora, oameni 

violenți, bătăuși, tirani, giganți în caracterul rău. 

Luați în considerare genetica un pic mai mult 

Când Dumnezeu a creat plantele, animalele și omul, a poruncit "înmulțiți-vă și umpleți 

pământul". Făcând acest lucru, El le-a dat, de asemenea, capacitatea genetică de a 

îndeplini această poruncă, adică variația genetică, ceea ce noi numim "micro-evoluție".  

Macro-evoluția este credința eronată că o specie poate evolua într-o altă specie - algele 

devin broască, care devine mamifer, care devine maimuță, care devine om.  



Dar micro-evoluția, este scripturală.  

Darwin a găsit 5 tipuri de ciocuri la aceeași specie de cinteză și a teoretizat evoluția. 

Fiecare tip de cioc era specializat: Unul lat pentru a sparge semințe, unul lung și îngust 

pentru a prinde insecte în zbor, și așa mai departe. Acea micro-evoluție nu era decât 

genetica încorporată de Dumnezeu care a permis fiecărei specii să umple pământul 

conform poruncii Sale, adaptându-se la mediu.  

Dumnezeu nu a creat Golden Retriever sau Chihuahua. El a creat mama și tata lup și a 

spus "umpleți pământul". El nu a creat pisica ta de casă, El a creat mama și tata pisică 

mare și a spus "înmulțiți-vă". El a creat un singur tip de elefant și de la acel elefant 

original cu mamă și tată am avut mamuți până la elefanții africani și indieni de astăzi, în 

funcție de timp și mediu. 

În același mod  

în acel prim bărbat și în acea primă femeie se aflau toate capacitățile genetice pentru 

fiecare persoană care trăiește astăzi, pentru toate cele peste 8 miliarde de oameni și 

pentru toți cei care au trăit vreodată. Se estimează că aproximativ 117 miliarde de 

oameni au trăit și au murit de-a lungul secolelor.  

O notă secundară la care să ne gândim. Adam a trăit 930 de ani, iar dacă Eva a trăit 

aproximativ la fel, anii în care a avut copii ar fi putut fi poate 700 sau mai mult - dacă a 

avut 300 sau 400 de copii, realizați că mulți dintre aceștia nu ar fi fost strâns legați unul 

de altul așa cum sunt frații și surorile de astăzi. Întrebarea: "S-a căsătorit Cain cu sora 

sa" este mai complicată și mai simplu de explicat în același timp.  

În zilele în care omul trăia 900 de ani, ce se întâmpla dacă între soți existau 50 sau 100 

de ani diferență de vârstă, cu toți acei alți copii între ei? Este posibil ca, cu toată viața 

genetică din Adam și chiar, să existe frați și surori care să fie doar înrudiți la distanță 

unul cu celălalt. 

Din punct de vedere tehnic, toți suntem frați și surori din punct de vedere genetic.  

Cu toții provenim din mama și tatăl original. Dar genetica noastră este diluată prin zeci 

de miliarde de oameni de atunci. Ce s-ar întâmpla dacă ați fi printre primii copii născuți 

pe pământ?  

Variațiile tale genetice ar fi provenit de la Adam și Eva, dar mai "concentrate", capabile 

să includă poate fiecare tip de om de pe pământ de astăzi, de la asiatici, africani, 

caucazieni, pitici și giganți și toți cei de la mijloc, sute de oameni proveniți din aceeași 

mamă și același tată, dar mai îndepărtați din punct de vedere genetic decât 

frații/surorile de astăzi. Interesant.  



Toate rasele, toate tipurile de corp, toate culorile de piele, toate trăsăturile faciale, se 

aflau în genetica lui Adam și a Evei. De la uriași la pitici, pigmei și până la Goliat din 

Gat, toată genetica se afla în interiorul lui Adam și Eva. Și cu Noe și cei 3 fii ai săi și 

soțiile lor - noi toți existăm astăzi. Uimitor.  

 

Săptămâna viitoare: Cum rămâne cu uriașii ca Goliat și astăzi? Până atunci, 

binecuvântări, 

John Fenn 

www.cwowi.org și trimiteți-mi un e-mail la cwowi@aol.com 

 

 

Genesis 6; Nephilim, 6 of 6, Sons of God, mythology,  

Geneza 6; Nephilim, 6 din 6, Fiii lui Dumnezeu, mitologie,  

Bună ziua tuturor, 

Am acoperit o mulțime de terenuri în acest studiu. Efortul meu nu a fost de a demonta 

fiecare învățătură de acolo despre ideea că a existat o a doua răzvrătire a îngerilor.  

Isus și autorii NT au petrecut doar puțin timp cu demontarea învățăturilor eronate, 

alegând mai degrabă să-și petreacă cea mai mare parte a timpului explicând ceea ce 

spune Scriptura - aceasta a fost intenția mea aici.  

Astăzi încheiem acest mic studiu - vă mulțumesc că ați rămas alături de mine în 

această privință, deoarece, chiar dacă nu este o preocupare pentru dumneavoastră, 

probabil că cineva pe care îl cunoașteți se întreabă despre aceasta sau chiar crede în 

eroare.  

Oamenii de credință nu trebuie să renunțe la capacitatea noastră de a gândi atunci 

când venim la Domnul. De fapt, El este extrem de logic odată ce vezi lucrurile din 

perspectiva Lui. Gândește-te bine, raționează în tine însuți, știind că Dumnezeu Tatăl 

este un Dumnezeu bun, din care curg toate binecuvântările și lucrurile bune. 

Fiii lui Dumnezeu - linia evlavioasă 

Aveau atât de mult din viața lui Dumnezeu curgând prin venele lor, iar neamul nelegiuit 

al lui Cain s-a înmulțit și, în cele din urmă, s-a întâlnit, este rezonabil să credem că s-ar 

putea observa o genă recesivă de gigantism. În cele din urmă, nanismul și gigantismul 

s-ar fi manifestat în codul genetic - iar giganții din acele zile, ca și în zilele lui David și 

Goliat, erau oameni violenți, războinici care îl urau pe Dumnezeu.  

http://www.cwowi.org/
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Acesta este motivul pentru care v5 spune că Dumnezeu a văzut că imaginația 

oamenilor s-a deteriorat atât de mult încât nu se gândeau decât la violență și la rău în 

mod continuu. Influența lor începea să șteargă cunoașterea lui Dumnezeu de pe fața 

pământului.  

Aș mai adăuga și v12 Dumnezeu spune: "Toată făptura a corupt căile Mele pe 

pământ..." Observați că nu există o mânie îndreptată împotriva îngerilor, (pentru că nu a 

existat o a 2-a răzvrătire) - mânia Lui era asupra omului care Îi corupea căile, și s-a 

ajuns la 1 familie - dacă ei mureau, cunoașterea lui Dumnezeu ar fi fost ștearsă de pe 

pământ din cauza căsătoriilor cu jug inegal.  

Ca să crezi că a existat o a 2-a răzvrătire angelică în zilele lui Noe, trebuie să crezi că 

îngerii au inițiat contactul cu oamenii - ceea ce înseamnă că mânia lui Dumnezeu ar fi 

fost îndreptată asupra lor, nu asupra omenirii care a fost victima. Cu toate acestea, 

textul afirmă clar că Dumnezeu este mânios pe om, chiar rănit de acțiunile sale. 

Judecata Sa a fost împotriva omului și a modului în care "toată făptura i-a corupt calea 

pe pământ". Nu împotriva îngerilor - ci împotriva oamenilor. 

Sentimentul meu personal 

Cred că acești urmași neevlavioși din unirea inegală a urmașilor lui Set și Cain au 

produs o linie genetică care erau bătăuși prin mărime și caracter și care L-au urât pe 

Dumnezeu, ca și Nimrod mai târziu.  

Cred că mitologia Greciei antice se leagă probabil de mulți dintre acești uriași - viața lui 

Dumnezeu ar fi fost încă foarte puternică în acele vremuri, Noe avea 600 de ani în 

momentul potopului - așa că erau uriași prin statură și neevlavie, iar "toată făptura" a 

corupt căile lui Dumnezeu pe pământ.  

Așadar, dacă citiți contextul celor 2 linii de oameni pe care le stabilesc Geneza 4 și 5, și 

apoi le treceți în 6:1-12, vedeți cum Moise spune povestea despre cum căile lui 

Dumnezeu au fost șterse de pe pământ și s-a ajuns la o singură familie rămasă care a 

umblat cu El.  

 

Rezumat 

Învățăturile de astăzi, conform cărora a existat o a 2-a rebeliune angelică, iar aceștia s-

au împerecheat cu femeile pentru a produce "uriași", se bazează de obicei pe cărțile lui 

Enoh și pe o înțelegere greșită a Genezei 6.  

Din această eroare au apărut învățături despre orice, de la OZN-uri până la oameni cu 

ochi de șopârlă care au în ei acest ADN de înger căzut, care conduc lumea. Unele 



dintre acestea se leagă de vechiul misticism catolic care crede că Lucifer (diavolul) s-a 

împerecheat cu Eva pentru a produce pupile în formă de reptilă într-un șir de oameni - 

și se presupune că ei ar forma illuminati - odată ce eroarea începe, ea pornește în toate 

direcțiile! 

Am arătat de ce este vorba de eroare. Dumnezeu nu a fost complice (implicat în 

ajutorarea) unei a 2-a rebeliuni angelice. Dacă faceți un pas înapoi și mergeți în 

perioada mai simplă în care lui Moise i s-a dat și a scris Geneza pentru noi, veți vedea 

că primele capitole ale Genezei sunt acolo pentru a explica originile și înmulțirea 

omenirii pe pământ. Este povestea unei lumi perfecte și a unor oameni perfecți căzuți 

din har și a harului Creatorului de a păstra în viață omul și cunoașterea lui Dumnezeu. 

Paul și-a exprimat teama...  

...pentru credința corintenilor în cea de-a doua scrisoare către ei, capitolul 11. În v4-5, el 

i-a avertizat că Satana lucrează prin complicarea credinței, iar odată ce oamenii intră 

într-o credință complicată, ei cred "un alt Isus, un alt duh și o altă evanghelie".  

Un semn că te dezechilibrezi, că intri în eroare, este faptul că credința este complicată 

pentru tine. Dacă ești în căutarea acelei 1 chei spirituale pentru a-ți rezolva problemele, 

a acelei 1 formule, dacă ai ști doar acel 1 lucru sau ai face doar acel 1 lucru pentru a 

debloca secretul de a-L face pe Dumnezeu să lucreze în favoarea ta - ai fost înșelat de 

diavolul a spus Pavel.  

Întoarceți-vă la simplitatea credinței de copil. Îl aveți pe Hristos în voi, prin urmare aveți 

toate lucrurile. Nu este nevoie de nicio formulă pentru a ajunge la Dumnezeu sau pentru 

a-ți justifica cazul în fața Lui, pentru că Îl ai pe Hristos în tine. El este atât de aproape. 

Aveți acea simplitate de acces. Un har uimitor. 

Odihnește-te... nu mai crede în minciuni, odihnește-te în simplitatea credinței și în 

pacea care o însoțește. Înțelege că nu vei avea toate răspunsurile în această parte a 

cerului și renunță la încercarea de a descoperi ceea ce rămâne ascuns până atunci. 

Concentrează-te pe ceea ce este important acum, astăzi, în umblarea ta cu Domnul. 

Creșteți în dragoste, bucurie, pace, blândețe, smerenie, stăpânire de sine, răbdare, 

evlavie, excelență morală, consecvență, dragoste frățească, dragoste necondiționată. 

Dacă ne concentrăm pe dezvoltarea acestor lucruri în noi, vom descoperi că restul este 

relativ lipsit de importanță. Fă ceea ce trebuie făcut și nu vei avea timp să faci ceea ce 

nu trebuie făcut.  

 

Un nou subiect săptămâna viitoare, până atunci, 



Binecuvântări, 

John Fenn. 

www.cwowi.org și trimiteți-mi un e-mail la cwowi@aol.com 

 

 

Nephilim final thoughts, UFOs and more,  

gânduri finale despre Nephilim, OZN-uri și multe altele 

 

Bună ziua tuturor, 

 

Mulți dintre cei care citesc astăzi că fiii lui Dumnezeu au fost linia evlavioasă a lui Seth, 

citesc pentru prima dată. Ei nu au auzit niciodată că Moise a fost condus să 

împărtășească modul în care cunoașterea lui Dumnezeu s-a răspândit prin linia 

evlavioasă a lui Seth, dar a fost coruptă de căsătoriile lor cu "fiicele oamenilor" 

necredincioase.  

Cu toate acestea, timp de secole, iudaismul clasic a înțeles ceea ce a scris Moise, și 

doar o mică parte a crezut că a existat o a 2-a răzvrătire. Ar fi ca și în zilele noastre 

numărul mic de creștini care cred că Pământul este plat în comparație cu cei care 

realizează că Biblia și natura prezintă un glob.  

Oamenii vor întoarce întotdeauna versetele, uneori din ignoranță sinceră, alteori nu, dar 

ceea ce am împărtășit despre cele 2 familii de pe pământ, a fiilor lui Dumnezeu și a fiilor 

oamenilor, pe care le avem până în zilele noastre, este modul în care a fost înțeleasă 

Geneza 6 timp de secole. Fiii lui Dumnezeu și familia de oameni care se află încă în 

împărăția întunericului. 

 

Martor 

Când l-am întrebat pe Tatăl de ce Duhul Sfânt din Geneza 1:2 plutea deasupra planetei 

de apă (Pământul). El a răspuns: "Ca martor al creației". Când am întrebat "De ce?", El 

a răspuns: "De ce? "Pentru că Moise avea nevoie de un martor ocular al creației (și al 

primelor zile) pentru a putea să o scrie."  

http://www.cwowi.org/
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Duhul Sfânt, Duhul Adevărului, este un martor ocular fidel al creației și al dezvoltării 

omului, precum și al implicării lui Dumnezeu în istoria omului. Este vorba despre 

Dumnezeu și om și despre povestea răscumpărării. Un har uimitor. 

Așa se rezolvă faptul că Moise, în jurul anului 1400 î.Hr. a fost condus să schițeze 

modul în care 2 familii de pe pământ s-au dezvoltat din linia inițială a credincioșilor - 

credincioși și necredincioși - și cum amestecul dintre cei evlavioși și necredincioși a 

cauzat urmași care erau furioși, bătăuși, războinici, iar cunoașterea lui Dumnezeu era 

ștearsă de pe fața pământului.  

Creatorul a trebuit să intervină și să o ia de la capăt, ca nu cumva să se afle pe dinafară 

și să privească creația Sa. 

Am uitat să aduc în discuție lucruri precum OZN-uri, suntem singuri, etc... 

Când eram adolescent, niște prieteni buni au fost urmăriți până acasă de un OZN în 

timp ce conduceau pe un drum de țară, care se mișca cu ei indiferent de direcția pe 

care o luau. În cele din urmă, unul dintre ei s-a întors, a spus "Pleacă de aici în numele 

lui Isus!" și acesta a mers drept în sus și a dispărut dintr-o singură mișcare.  

Dacă ignorați zborurile și echipamentele militare secrete, fenomenele meteorologice, 

iluziile optice, factorii mentali și emoționali ai celor care au susținut afirmațiile și toate 

celelalte posibilități, atunci rămâne de luat în considerare supranaturalul. Orice lucru 

care este de la Dumnezeu îl va numi cu bucurie și rapid pe Isus Domn, iar dacă nu, 

este demonic. Deci, cu asta, cui îi pasă? Doar să luăm autoritate asupra ei în numele lui 

Isus, căci trebuie să ne supunem Lui, poruncind să iasă și să se îndepărteze. Mergeți la 

treburile voastre, nu vă lăsați intimidați sau speriați. 

Tărâmul spiritual (al lui Satana) este pervertirea tărâmului Spiritului. Tărâmul Spiritului 

(al lui Dumnezeu) este așa cum le-a spus Isus orbilor: "După credința voastră, fie vouă". 

(Matei 9: 29). Dar și în tărâmul duhovnicesc este adevărată perversiunea; 'după 

credința voastră (în demonic) să vă fie vouă'. Dacă cineva pune credință în tărâmul lui 

Satana, deschide o ușă spre tărâmul lui duhovnicesc și el poate manifesta tot felul de 

lucruri înfricoșătoare pentru tine sau pentru oricine deschide acea ușă. 

Nu vă jucați cu manifestările demonice. Asta face lumea, pentru că este oarbă și 

ignorantă, dar tu știi mai bine. Umblați cu Tatăl și cu Domnul, fiți în pace și tot ceea ce 

nu ține de domnia lui Isus poate fi îndepărtat prin poruncă în numele lui Isus. ESTE atât 

de simplu. Mi se pare îngrozitor de trist că unii creștini au mai multă credință în lucruri 

demonice precum OZN-urile și extratereștrii decât să folosească Numele pentru a pune 

mâinile pe cei bolnavi, a scoate demonii și a umbla cu El. 

 



Ce a spus Domnul recent 

Am împărtășit în buletinul informativ de săptămâna trecută cum că tocmai m-am întors 

de la 4 sesiuni înregistrate la Shekinah Worship Center, care pot fi văzute pe site-ul lor:  

:  http://www.shekinahworship.com  

În timp ce eram acolo, în acea seară de vineri, Domnul a venit și mi-a vorbit, mai întâi 

despre slujbă și apoi a schimbat subiectul, spunând:  

"Urmează un sezon de distragere a atenției pentru mulți, în legătură cu evenimente 

politice și economice, și este chiar acum asupra voastră. Este similar cu modul în care 

mulți au fost distrași de la ceea ce conta cu adevărat în timpul ultimelor alegeri 

(prezidențiale din SUA). Din cauza distragerii atenției, prieteniile s-au rupt și mulți s-au 

despărțit în certuri și în îndreptățire arogantă.  

"Amintiți-vă când ați întrebat atunci de ce am permis ca atât de mulți din trup să se 

dezbine (în timpul Covidiei și al alegerilor din SUA). Ți-am spus că a fost pentru a le 

dezvălui inimile, pentru a dezvălui imaturitatea celor care se credeau înțelepți și pentru 

a-i demasca pe cei falși. Ți-am spus că am permis acest lucru pentru ca ei să-și vadă 

inimile și fie să le fie rușine și să se pocăiască, fie să se împietrească și să rămână 

imaturi în mine. Urmează un timp similar care va dovedi încă o dată ce este în inimile 

lor".  

"Chiar și acum mulți au atenția împărțită între umblarea lor în Mine și politică, iar Eu îi 

chem să se pocăiască, să se întoarcă la Mine cu toată inima, să se întoarcă la echilibru, 

căci oile Mele nu vor urma vocea altuia." 

"O perioadă similară se apropie, deși cu diferite distrageri. Spune-le că în lunile care vor 

urma aceasta va fi asupra națiunii și a lumii, ca să nu se întoarcă la ceea ce au venit." 

"Pentru lume; Urmează o perioadă de teamă și incertitudine în următoarele săptămâni 

și luni. Va fi diferit față de ultima dată (Covid/alegeri), deoarece implică probleme 

politice și economice. Dar pentru cei din mine, care au învățat din trecut, vor rămâne 

puternici și nu se vor clătina." 

"Trebuie să vă ocupați de treburile Tatălui. Păstrați-vă concentrarea asupra Mea, nu 

asupra evenimentelor zilei. Rămâneți neclintiți și umblați cu Mine, Ascultați ceea ce 

Duhul spune bisericilor."  

Ceea ce a spus El îmi amintește de momentul în care, cu aproximativ 20 de ani în 

urmă, i-am comentat Tatălui că a trecut ceva timp de când nu a mai comentat 

evenimentele curente. El a spus: "Da: "De ce să vă spun ceva? Tu îți iei știrile de la 

FOX (canalul de știri)". Ouch. 
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Am inclus toate acestea pentru a spune următoarele  

Acordarea unei atenții prea mari unor lucruri care nu contează cu adevărat, cum ar fi 

Nephilim, OZN-urile, extratereștrii, conspirațiile globale, covidul, politica și altele 

asemenea, servesc drept distragere a atenției de la prima noastră dragoste.  

În opera rock "Jesus Christ, Superstar", unul dintre cântece este "What's the Buzz?". 

Acesta descrie modul în care, în vremurile evangheliilor, oamenii se interesau numai de 

ceea ce a spus sau ar putea să spună Iisus, sau unde se afla și ce făcea.  

În Matei 16:13-17 ni se spune că "zvonul" era că Isus ar putea fi un Ieremia reîncarnat 

sau alți profeți înviați din morți. Dar Isus a întrebat: "Dar voi cine ziceți că sunt Eu?". 

Petru a răspuns: "Tu ești Hristosul! Fiul lui Dumnezeu cel viu!"  

Isus a răspuns spunând că Petru este binecuvântat pentru că nu a învățat asta de la 

om, ci Tatăl i-a descoperit asta. Și pe acea Stâncă a revelației de la Tatăl, Isus avea să-

Și zidească trupul, iar conducerea (porțile) iadului nu va putea sta împotriva ei. 

Acea revelație și tot ceea ce curge de la Tatăl către noi, este acolo unde ar trebui să fie 

atenția noastră. Reconcentrează-te asupra primei tale iubiri și asupra poporului Său, și 

nu te lăsa ca un copil dus de orice "vânt de învățătură", ci crește în El.... Îndepărtează-

te de site-urile care gâdilă urechile, acordă-te cu site-urile care aduc revelație și 

echilibru și care te îndreaptă direct către Domnul și/sau Tatăl nostru din ceruri.  

Subiect nou săptămâna viitoare. Până atunci, binecuvântări, 

John Fenn 

http://www.cwowi.org și trimiteți-mi un e-mail la cwowi@aol.com 
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